
 

Chirurgické oddělení 

 

Dobrý den, chtěla bych napsat pochvalu na oddělení i personálu intenzívní péče. Před měsícem jsem 

nastoupila na chirurgické oddělení v Nemocnici Třebíč, čekala jsem na operaci. Po operaci mě 

převezli na oddělení intenzívní péče. Nikomu není po operaci růžově, ani mě nebylo, ale personál 

tohoto oddělení se opravdu vzorně choval ke mně i k ostatním pacientům. Proto zaslouží velký dík a 

pochvalu. 
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